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Christine Sijbesma, Vereniging Vrienden van Den Haag

Geachte aanwezigen,

Dank voor deze mogelijkheid om nogmaals te reageren. Wij hebben nog vragen
over groen en de woonmix. 

Het CID wordt veel beton en als het geld er komt komen er twee ‘opgelichte’ 
parken. Maar telt in de norm straks ook het “gras langs de fietspaden” mee? En
komt er een groen erfgoed lint vanuit centrum door CID?

Dan de woonmix. Ja, hoogbouw is nodig. Maar een mix van studenten en 
starters enerzijds en draagkrachtigen anderzijds  is niet voldoende voor de  
leefbaarheid van een buurt. Dat vraagt ook voldoende grote en betaalbare 
woningen voor gezinnen. Zulke woningen in hoogbouw vragen zware subsidies,
Dan moet misschien de WOZ omhoog. U zou ook kunnen besluiten voor 
combinaties van hoog- en laagbouw. Dat scheelt wat woningen, maar zorgt 
voor een betere gemeenschap en spaart geld. En de bouw kan gefinancierd uit 
de Woningimpuls. Waardoor er snel betaalbare gezinswoningen bijkomen. 


